

HONG KONG BAPTIST UNIVERSITY
Guidelines on Bicycle Parking

1. Cycling is allowed on campus roads only. Cyclists shall dismount and walk when passing walkways on campus.
2. Bicycles shall only be parked at designated locations on campus on a first come, first served basis.
3. Bicycle parking zones are exclusively used by University students and staff.
4. Bicycle parking zones are open for use from 7:00 am to 11:00 pm daily. Overnight parking is not permitted except with prior consent from the Estates Office.
5. Bicycle parking zones should not be used for purposes other than parking.
6. Cyclists shall lock their bicycles when parking at the bicycle parking zones. The University shall not be liable for any loss or damage to any bicycles and/or contents therein while they are on the University campus.
7. Any violation of parking guidelines may result in a removal of the bicycle without prior notice. The University shall not be liable to any damages caused to the bicycles as a result of the removal action.
8. Any bicycle operating on the campus roads/parked at the bicycle parking zones is entirely at the bicycle owner's/cyclist's own risk. Bicycle owners/cyclists shall be liable for the expenses in remedying any damages caused to the property of the University and/or death or any injury to any person arising from or incidental to the use of the campus roads and parking zones.
9. For enquiries relating to bicycle parking, please contact the Campus Security on 3411 7777.
10. For bicycle parking at Student Residence Halls, please contact the Student Accommodation Section, Office of Student Affairs.

香港浸會大學
單車停泊守則

1. 單車只可在校園行車路行駛，在校園行人路範圍必須下車。
2. 單車只可以先到先得的方式在校園指定地點停泊。
3. 單車停泊處只供大學教職員及學生使用。
4. 單車停泊處每日早上七時至晚上十一時開放。除非預先獲得物業處批准，否則不可在開放時間以外通宵停泊。
5. 單車停泊處只限作停泊單車之用，不可用作其他用途。
6. 於單車停泊處停泊時，應把單車妥善鎖好。大學對校園內任何單車或其物件之遺失、損壞概不負責。
7. 違規停泊單車或會被清走而不獲預先通知。所有因被清走而可能引致之損壞 / 損失，大學概不負責。
8. 車主/騎單車人士必須承擔使用校園行車路或單車停泊處期間的風險及負上全部責任。如果車主/騎單車人士於使用校園行車路及單車停泊處時，引致任何大學財產損壞及/或人身傷亡，必須負上全部賠償責任。
9. 有關單車停泊之查詢，請致電 3411 7777 與大學校園保安聯絡。
10. 如需停泊在學生宿舍之單車停泊處，請向學生事務處本科生舍堂查詢。